
PROTOKÓŁ Nr II/10 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 6 grudnia 2010 roku 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi 

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Przejęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Przyjęcie ślubowania Wójta. 

3. Powołanie stałych Komisji Rady. 

4. Podjęcie uchwały budżetowej 

5. Ustalenie stawek podatkowych. 

6. Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

7. Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad zatwierdzono jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – do tej pory było praktykowane w ten sposób, że protokół był do 

wglądu na stanowisku do obsługi rady gminy i na sesji było tylko zatwierdzany. 

Czy pozostajemy przy takich ustaleniach czy zmieniamy to, mój wniosek jest 

żeby zostawić po staremu. 

P. Polak – ja bym był za tym żeby odczytać protokół na sesji 

P. Walęzak – to by tylko zajmowało dużo czasu a każdy przecież może 

zapoznać się z protokołem 

P. Bryk – takie tłumaczenie, że to zabiera dużo czasu nie jest argumentem i do 

mnie nie przemawia, jestem za odczytywaniem 

P. Przew. – są 2 wnioski, proponuję je przegłosować 

Kto jest za tym żeby pozostawić po staremu 

9 głosów za 



P. Przew. – wobec powyższego nie ma sensu dalej głosować, przeszedł pierwszy 

wniosek. 

Ad. 2 

 

P. Przw. – odczytał rotę ślubowania: 

„ Obejmując urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 

pomyślności mieszkańców gminy”. 

a Pani Wójt złożyła ślubowanie. 

 

Ad. 3 

 

P. Gromny – moja propozycja jest taka żeby pozostawić w Komisji Finansów, 

Rozwoju Gminy i Rolnictwa stary skład, oczywiście ze zmianą radnego z 

Łubnic, którego nie ma teraz  w radzie na jego miejsce dać radną z Łubnic. 

Ponieważ ze starego składu z Komisji Rewizyjnej ubyło więcej to i więcej 

byłoby zmian 

Rada wyraziła zgodę na taką propozycję. 

Do składu Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujące osoby: 

1. Gil Krzysztof 

2. Skiba Wojciech 

3. Siwek Oleś Izabela 

4. Pawlak Renata 

5. Kotlarz Marek 

6. Nowak Marek 

7. Dach Ireneusz 

Wszyscy wyrazili zgodę na pracę w w/w Komisji.  

Na przewodniczącego Komisji zaproponowano radnego, który w poprzedniej 

kadencji był przewodniczącym Pana Wojciecha Skibę. 

 

Uchwała Nr II/3/10 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Przyjęta jednogłośnie. 

 

Następnie podano kandydatury na członków Komisji Finansów, Rozwoju 

Gminy i Rolnictwa a mianowicie: 

1. Gromny Marian 

2. Walęzak Jan 

3. Witek Wiesław 

4. Bryk Ryszard 

5. Kowalski Janusz 

6. Polak Henryk 



7. Wójtowicz Jolanta 

Wszyscy zgłoszeni zgodę na pracę w w/w Komisji.  

Na przewodniczącego Komisji zaproponowano  Pana Mariana Gromnego. 

 

  Uchwała Nr II/4/10 

w sprawie powołania Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

 

P. Przew. – państwo dostaliście projekt uchwały budżetowej, myślę że wszyscy 

się z nią zapoznali proszę o pytania 

p. Bryk – zwiększa się dochody ale skąd te pieniądze 

P. Skarbnik – tak jak zwykle z dotacji celowych z Urzędu Wojewódzkiego 

dochód i zgodnie z przeznaczeniem zwiększenie wydatków 

 

Uchwała Nr II/5/10 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

 

P. Skiba – składam wniosek formalny o nie zmienianie podatków, pozostawić 

na poziomie z tego roku 

P. Bryk – czy subwencja zależy od poziomu podatków 

P. P. Skarbnik – wysokość podatków ma wpływ na podatki, jak niższy podatek 

to i subwencja jest niższa 

P. Wójtowicz  - bezpośrednia tak, ale jest jeszcze wyrównawcza 

P. Wójt – generalnie tak, jak byśmy nie obniżali podatków to była by pełna 

subwencja a tak to tracimy dwa razy bo obniżamy i obniżają subwencję. 

P. Bryk – zawsze dostawiliśmy odpowiedź, że nie ma wpływu  

P. Wójt – nie prawda zawsze była taka odpowiedź jak dzisiaj, nawet pamiętacie 

jak zwalnialiśmy z podatku  od nieruchomości ośrodki zdrowia to była na ten 

temat ostra dyskusja 

P. Przew. – czy ktoś zgłasza inny wniosek, skoro nie to pozostaje nam [podjecie 

uchwały w sprawie podatku rolnego, która musimy podjąć nawet wtedy jak 

pozostaje na starym poziomie. Związane jest to z tym, że co roku jest ogłaszana 

cena Zyta stanowiąca podstawę do obliczania podatku rolnego i tą uchwałę 

podejmujemy tylko na rok. 

 

Uchwała Nr II/6/10 



w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do obliczenia podatku 

rolnego 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

14 głosów za 

1 głos wstrzymujący się 

 

 Ad. 6 

  

P. Wójt – czas pomiędzy sesjami był tak krótki, ze w zasadzie nic się nie działo. 

chcę poinformować, że 13 grudnia upływa termin składania ofert do konkursu 

na stanowisko kierownika Centrum Kultury w Łubnicach. Na jednej z sesji 

poprzedniej kadencji było ustalone, że w skład komisji konkursowej wchodzą; 

Sekretarz, Skarbnik, przewodniczący komisji Rady Gminy i zastępca 

przewodniczącego i jednocześnie radny z Łubnic, ponieważ Pan Stolicki odpadł 

to na jego miejsce została powołana radna z Łubnic oczywiście po uprzednim 

pytaniu czy wyraża zgodę. 

 

Ad. 7 

 

P. Sekretarz – chcę poinformować, że dzisiaj odbył się przetarg na koparkę. 

Wpłynęła tylko jedna oferta, cena jest wyższa niż zakładano dlatego też przed 

podpisaniem umowy chcę zapytać czy rada dołoży różnicę. 

P. Wójt i P. Walęzak – czy pług do odśnieżania przy tej koparce jest ze 

zmiennym katem 

P. Sekretarz – tak, ze zmiennym kątem, powiedział że tylko takie robią. 

 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za dołożeniem brakujących 35 tys, zł. 

 

P. Sekretarz – były dzisiaj Panie z Ośrodka Doradztwa Rolniczego – chodzi o 

doszacowanie strat powodziowych, nie można zmieniać protokołu ale jest 

pewna furtka, jeżeli ktoś otrzymał odszkodowanie od ubezpieczyciela to można 

mu doszacować te straty. Proponuje spotkanie z tymi, którzy chcą doszcowania 

w najbliższy czwartek o 10-tej w tej Sali i proszę sołtysów i radnych o 

powiadomienie swoich mieszkańców. 

P. Kobos – jak mieszka w Pińczowie a gospodarstwo ma u nas to gdzie ma 

korzystać z pomocy. 

P. Sekretarz – tam gdzie mieszka może korzystać, my przesyłamy protokoły 

strat. 

P. Witek – nie można uruchomić województwa żeby to zrobili dokładnie a nie 

oszacowali straty u 10 osób a resztę zostawili i jeszcze mówili, że to do celów 

statystycznych. 

P. Wójt – dziwię się radnemu z Wilkowej, że teraz to  dopiero mówi. W chwili 

obecnej nikt nie ustali czy na moment spisywania strat te straty były i ich 



opuszczono czy ktoś po prostu stwierdził, że u niego w budynkach strat nie 

było, bo i takie przypadki się zdarzały, że nie wpuszczano komisji bo nie było 

zalane. 

 

P. Przew.– czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam 

obrady dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


